

「新式外來人口統一證號」變更事宜

The Notice for the Change Relating to New UI No. for Foreign Nationals .

一、內政部移民署自 2021 年 1 月 2 日起換發「新式外來人口統一證號」，相關資訊可參考內政部網站 <https://www.immigration.gov.tw/5382/5385/7445/238440/>

The Ministry of the Interior has replaced "New UI No." format for Foreign Nationals and the format has been implemented since 2 January 2021. More information please refer to the website of the Ministry of the Interior :

<https://www.immigration.gov.tw/5382/5385/7445/238440/>

二、若您已申請新式外來人口統一證號，您可透過下列方式向本公司辦理變更：

(一)請攜帶新式統一證號之居留證正本、護照正本及原留印鑑至本公司辦理。

(二)請填妥「[資料異動申請書\(外來人口變更新式統一證號專用\)](#)」並加蓋原留印鑑後，檢附新式統一證號之居留證影本、護照影本，郵寄至本公司辦理。

If you have already applied for a new UI No., you can change it to our company through the following methods.

(一) Please bring the original resident certificate with the new UI No., the original passport and the original registered chop to our company to change your account information.

(二) Please fill in the "[Data Change Application Form\(for Foreign Nationals change and renewal UI No.\)](#)" and affix the original registered chop, attach a copy of the resident and passport with the new UI No., and mail it to our company to change your account information.

三、為維護您的權益，提醒您留存於本公司之統一證號必須與約定之銀行扣(匯)款帳戶證號相符，以免產生授權帳戶扣款、贖回款項或基金配息遭退撥情形。

In order to protect your rights, we remind you that the UI No. must match the bank deduction (remittance) account to avoid the failure of authorized account deduction, redemption proceeds or fund dividends.

四、倘您有相關問題，請致電本公司客服專線 02-25073088。

If you have any questions, please call our customer service center number 02-25073088.

中 華 民 國 1 1 0 年 9 月 6 日